
Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Jisp – 6 november 2019 
Aanvang: 20.00 uur in De Lepelaar 
 
Aanwezig:   
Contactcommissie Jisp: 
Anouk Scholtens, Kiki van de Nes, Saskia Remmelzwaal, Jan Koene en Jim Praag 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Harold Halewijn, Rob Berkhout, Jeroen 
Schalkwijk en Kees van Waaijen. 
OVER-gemeenten:  
Wijk- en kernmakelaar Lenneke van der Meer, BOA’s Harry Kos en Ed Zijp, medewerker 
LOF Luuk Brouwer, Adviseur Economie en Recreatie Saskia Beumer. 
Bewoners 
Verslag: Carlijn Schopman 

 
1. Opening door voorzitter 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen vanuit het college 
Peter Tange: 
Er zijn gesprekken geweest over de overlast bij het Surfeiland. Daarbij zijn een aantal 
afspraken gemaakt:   

• Het bord dat er geen muziek gemaakt mag worden wordt hufterproef gemaakt 
(het bord wordt steeds meegenomen) 

• De toegang voor brommers en scooters wordt fysiek onmogelijk gemaakt dmv 
een stang en hekjes. De doorgang moet echter wel voor rolstoelen geschikt 
blijven. 

• In overleg met omwonenden worden er 3 grote afvalcontainers geplaatst en 
regelmatig geleegd. 

• Er wordt gekeken of de beschoeiing aangepast kan worden zodat bootjes niet op 
de kant getrokken kunnen worden. 

• De boa’s controleren regelmatig en hebben ook een aantal ouders bezocht van 
jongeren die bekend zijn. De tijd van waarschuwen is voorbij; er worden nu 
boetes uitgeschreven. 

• Er is een what’s appgroep aangemaakt met omwonenden. De politie is hiervan op 
de hoogte en zal proberen heen te gaan bij overlast (tenzij er andere prioriteiten 
zijn). Ed en Harry (boa’s) zijn ook direct benaderbaar.  

 
Rob Berkhout: 

• De voorbereidingen voor de aanleg van glasvezel duren helaas langer dan 
verwacht, maar glasvezel komt eraan. 

• De paaltjes aan de Weiver moesten weg. De onderhandelingen over de overname 
van de grond duurden erg lang, waardoor ze er nu helaas nog staan. Als het goed 
is worden ze volgende week weggehaald. 

• Het Oosteinde is inmiddels opgeknapt. Het is niet goed bevallen om de weg in 
links en rechts te knippen. In Jisp is er om die reden een volledige wegafsluiting 
geweest; dat geeft een beter resultaat.  

• Laatst was er een actie om o.a. vanaf het water zwerfvuil op te halen. De 
hoeveelheid zwerfafval bleek erg mee te vallen. Dat is een goed teken!  



• De gemeente heeft, in samenwerking met de contactcommissie en enkele 
bewoners, zich hard gemaakt voor buslijn 121. E.e.a. moet nog wel gegund 
worden, maar het staat in het programma van eisen. 

 
Kees van Waaijen 
Op het gebied van het sociale domein verloopt momenteel alles naar wens. Mochten er 
punten/vragen zijn dan hoort Kees het graag.  
 
Jeroen Schalkwijk 

• De begroting 2020 is unaniem aangenomen door de raad. 
• Met betrekking tot wonen hoopt de wethouder dat een experiment gestart kan 

worden dat 30% (ipv 25%) van de vrij komende sociale huurwoningen 
toegekend kunnen worden aan inwoners van het dorp. 

• Wormerland probeert ongeveer 1000 woningen te realiseren. Helaas is er in Jisp 
vooralsnog geen bouwlocatie. De directeur van WormerWonen is aan het kijken 
naar een herinrichting van het Hofje. Er is een raadswerkgroep in het leven 
geroepen om e.e.a. uit te zoeken. Zij zijn beleid aan het voorbereiden. Wonen 2e 
lijn zou een optie zijn, maar daar moet de provincie dan mee instemmen.  

• Er is een projectleider Toerisme en Recreatie van gemeente Wormerland 
aangenomen (Saskia Beumer). Zij is inmiddels voortvarend van start gegaan en 
geeft later tijdens deze vergadering een presentatie. 

 
Harold Halewijn: 
Er is onrust geweest over de peuteropvang bij de Harpoen. Het probleem is inmiddels 
opgelost. Mocht er nog een pijnpunt zijn dan hoort Harold dit graag.  
 
3. Mededelingen vanuit de contactcommissie 
Er is erg hard gewerkt aan de Dorpsstraat, maar waarom is het laatste stukje niet 
meegenomen? De heer Luuk Brouwer geeft aan dat dat stukje er in verhouding nog goed 
uit ziet en er is voor gekozen om het geld te gebruiken om het plateau bij de 
Walvisstraat op te knappen. 
 
4. Kennismaking met collega Saskia Beumer – De projectleider van Toerisme en 
Recreatie van gemeente Wormerland.  
 
Als vervolg op de informatieavond rondom de Omgevingsvisie en de aanstaande Nota 
Recreatie & Toerisme, geeft Saskia Beumer een presentatie over de stand van zaken van 
deze nota. Zij benadrukt dat vooral ook de bewoners moeten kunnen profiteren van 
extra toerisme (winkels, B&B’s, horeca, verhuur fietsen/boten etc). 
 
Er zijn een aantal goede punten ingebracht door de aanwezigen, waar Saskia mee aan de 
slag gaat: 

• Jisp is bekend door de walvisvaart  
• Museum boven in raadhuis: beter bereikbaar? Andere locatie?  
• Centrum van Wormerland is onbereikbaar via het water door o.a. te lage bruggen 

en weinig aanlegsteigers. 
• De huidige bordjes bij monumenten zijn niet meer leesbaar/ evt gebruik van QR 

code mogelijk. 
• Alle monumenten meer in kaart brengen 



• Betrek de Poelboerderij 
• Zorg dat er fiets- en vaarroutes zijn die door Jisp gaan en zorg dat die gepromoot 

worden. 
• Wegsloot is een parel van Wormerland 
• Eigenaar Ketelhofterrein wil wel trekkershutten plaatsen om aan te kunnen 

sluiten op fiets- en kanoroutes. 
 

Daarnaast hebben aanwezigen stickers met tips, meningen etc geplakt op een tweetal 
kaarten. Namens Saskia hartelijk dank hiervoor. 
 
5. VANG-doelstellingen – Harold Halewijn 
Harold geeft een presentatie over de VANG (van afval naar grondstoffen)- doelstellingen. 
Een paar jaar geleden werd er per bewoner 220 kilo restafval per jaar geproduceerd. 
Momenteel is dat 164 kilo, maar het doel is om nog maar 100 kilo per persoon per jaar 
aan restafval te produceren. Volgende week wordt dit onderwerp behandeld in de raad. 
De gemeente hoopt de doelstelling in samenspraak met de contactcommissies en 
bewoners te behalen.  
 
De prijs van afval wordt bepaald door de hoeveelheid restafval en de prijs zal alleen 
maar hoger worden. Het is dus voor iedereen van belang om het restafval naar beneden 
te brengen. 
 
Een van de voorstellen is om de grijze kliko weg te halen en ondergrondse bakken te 
realiseren. Dit betekent dat mensen wat verder moeten lopen om restafval weg te 
brengen. Voor papier is het een optie dat verenigingen oud papier ophalen en hier wat 
geld aan verdienen. Er ligt uiteraard nog niks vast, maar alle mogelijkheden moeten 
worden bekeken om terug te gaan naar 100 kilo. 
 
De contactcommissie heeft aangegeven wel te willen participeren in een burgerpanel.  
 
6. Energietransitie – Harold Halewijn 
Harold geeft een presentatie over de energietransitie. Het gaat hier over 2 onderwerpen: 
enerzijds Hoe wekken we de energie op en anderzijds Hoe verwarmen we de huizen? 
 
Het is een landelijke verplichting om aan te geven waar de gemeente denkt dat er opties 
zijn om energie op te wekken. Te denken valt aan windmolens en zonnepanelen. We 
moeten met elkaar het gesprek aangaan wat er wel kan en wat zeker niet. Er wordt 
momenteel al veel gedaan (denk aan de zonnepanelen die steeds vaker geplaatst 
worden). 
 
Dan moet er ook gekeken worden naar de opwarming van de huizen: hoe komen we van 
het aardgas af… tevens moet gekeken worden naar betere isolatie van huizen. Misschien 
kunnen we op een andere manier gaan verwarmen? Het moet wel allemaal haalbaar 
(technisch), betaalbaar en schaalbaar (invoering in stapjes) zijn.  
 
Op 25 november is er een bijeenkomst ‘op weg naar aardgasvrij’ in Wormer voor alle 
bewoners. Er zal iemand van cc Jisp aanwezig zijn om te kijken of het ook iets is om een 
soortgelijke avond in Jisp te organiseren. Dan wil Harold zich hier wel hard voor maken. 
 



Mocht je deel willen uitmaken van het burgerpanel, meld je dan aan bij Harold.   
 
7. Rondvraag 
Er wordt nog even terug gekomen op de woningbouw in Jisp. Om scholen, verenigingen, 
dorpshuis en openbaar vervoer etc te behouden dan zijn er voldoende bewoners nodig. 
 
Het college geeft aan dat het voor het college ook echt een zorg is en dat zij ook echt 
strijden hiervoor! Maar de gemeente wordt enorm beperkt door de provincie; de rode 
contouren worden steeds strakker getrokken.  
 
 
 
Einde: 22:00 uur 
 
 
 


